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 جحيت طيبت وبعس ,,,,,,,                                                    

  ػيازجكم هحيط
 
 فى 4242-11-42 المىافم الثلاثاء امؽ اوعلس الشطكت ازاضة مجلؽ بأن علما

 كطاضاث ملخص وكاهذ الازاضة مجلؽ ضئيؽ الؼيس زعىة على بىاء مؼاء الثالثت الؼاعت جمام

 :   كالاحى عليها وافم التى الازاضة مجلؽ

 الشير وكفط البحيرة بمحافظتى الأوائل الإػلام هىض  معامل على الاػخحىاش على المىافله.1

 جىيه مليىن  حىالي اضباح وصافى جىيه ملاًين ثلاثه ػىىي  إًطاز ومخىػط أفطع ثلاثه باجمالى

 الىافى الفحص مً اشهط ثلاثه بعس وشلك أكص ي بحس جىيه مليىن  4,3 بمبلغ الاػخحىاش ليخم

خم الأفطع لاًطازاث للجهاله  معسل في الخغير حجم مع وجىاػب بيؼبت الصفلت ػعط حعسًل وٍ

 وزفع العلس جىكيع في عليىه الىهاب عبس محمىز زكخىض  وجفىٍض وجس إن المصكىض  المبيعاث

 ملسمت زفعت جىيه مليىن  1,1

 فطعين عسز باجمالى الشير كفط بمحافظت الشطق  معامل على الاػخحىاش على المىافله.4

 بمبلغ الاػخحىاش ليخم جىيه الف 232 حىالي ضبح وصافى جىيه مليىن  ػىىي  إًطاز ومخىػط

 لاًطازاث للجهاله الىافى الفحص مً اشهط ثلاثه بعس وشلك أكص ي بحس جىيه مليىن  4,3

خم الأفطع  المصكىض  المبيعاث معسل في الخغير حجم مع وجىاػب بيؼبت الصفلت ػعط حعسًل وٍ

 مليىن  هصف وزفع العلس جىكيع في عليىه الىهاب عبس محمىز زكخىض  وجفىٍض وجس إن

 ملسمت زفعت جىيه

 العلاز عباغ وشاضع والمعازي طىطا في ػبيس لمعامل جسًسة فطوع 3 افخخاح علي المىافلت -1

 الجاضي  الشهط نهاًت كبل مؼكً والألف فاجيما ػاهذ وميسان

 مباشط جأثير مً فيه لما الطبيت للخحاليل وػيتي ميسًكال ػبيس بين الأػهم جبازل ضفض -2

 مً المعسة العازلت الليمت لصسوض  وشلك فيها مبالغ بصىضة للمؼاهمين الملكيت جلليل علي

 المذطط الليمت هفؽ ليؽ المجلؽ ًطاه ما وهى جىيه مليىن  75ب المؼخلل المالي المؼدشاض

 طبلا الطبيت للخحاليل ػيتي مً شهبي وػهم8 32ىلسي لـ لا الشطاء حم جفعيل وبالخالي لها

 وػهم8 32 بشطاء ميسًكال لؼبيس الحم ٌعطي الصي 4216 أكخىبط 1 في المؤضخ العلس لملحم

 حم جفعيل كبل شهط 14 آدط في ػيتي مبيعاث كيمت 4,3 بخلييم اجمالى للشطكت ٌعازل شهبي

ط صسوض  بعس الشطائيت الليمت بمطاجعت في الازاضة مجلؽ ضئيؽ الؼيس وجفىٍض الشطاء  جلطٍ

 هصف الأحىال مً حال بأي جخجاوظ  لً والتي شهطا 14 آدط مبيعاث عً الحؼاباث مطاكب

  بها الطبيت للخحاليل ػيتي جلييم المؼخلل المالي المؼدشاض كام التي الليمت

 محمىز زكخىض  وجفىٍض بالمعازي الطبي غالي مطكع معمل إزاضة علس ابطام علي المىافلت -3

  والخىكيع العلس بىىز لمىاكشت عليىة الىهاب عبس

 ظاًس والشير الجسًسة مصط في ػبيس لعيازاث جسًسًً فطعين افخخاح اكتراح علي المىافلت -4

  اللازم فبراًط نهاًت كبل

 اػهم م8ً 32 بمؼاهمت الطبيت الميشاث لإزاضة ػبيس شطكت جأػيؽ علي المىافلت -5

 وشلك الاضباح مً جعء ملابل للغير طبيت ومطاكع وعيازاث مؼدشفياث إزاضة بغطض الشطكت

ا ػطاج دالس. ز.أ مع وإزاضة بمشاضكت  إزاضة في الكبيرة والخبرة العلميت السضاػت صاحب ظكطٍ

 . المخحسة المملكت مً والعيازاث للمؼدشفياث

The board of SPMD held a meeting yesterday and the summary of the decisions were as 

per the following: 

1 - Agreeing to acquire the Noor al-Islam laboratories in the governorates of Al-Buhaira 

and Kafr El-Sheikh, with a total of three branches, an average annual revenue of three 

million pounds and a net profit of about one million pounds, to be acquired with a 

maximum amount of 6.5 million pounds, after three months of due diligence of the 

revenues of the branches. The transaction price is proportional  to the size of the change 

in the mentioned sales rate, if any, and authorizing Dr. Mahmoud Abdel-Wahab Elewa to 

sign the contract and pay EGP 1.3 million in advance. 

2 - Agreeing to acquire Al Sharq laboratories in Kafr El Sheikh Governorate with a total of 

two branches, an average annual revenue of one million pounds and a net profit of about 

450 thousand pounds, to be acquired by a maximum amount of 2.5 million pounds, after 

three months of due diligence of the revenues of the branches. The transaction price is 

proportional  to the size of the change in the mentioned sales rate, if any, and authorizing 

Dr. Mahmoud Abdel-Wahab Elewa to sign the contract and pay EGP 0.5 million in 

advance. 

3 - Approval of the opening of 5 new branches of Speed Labs in Tanta, Maadi, Abbas El 

Akkad Street, Saint Fatima Square and Alf Maskan before the end of this month. 

4 - Refusing the shares swap between Speed Medical and City Labs because it has a direct 

impact on reducing the ownership of current shareholders in an exaggerated manner due 

to the issuance of the fair value prepared by the independent financial advisor at around 

97 million pounds, which the Board deems not the same as the targeted value and thus 

activating the right to cash purchase 50% plus a golden share from City Labs in 

accordance with the annex to the contract dated October 1, 2018, which gives the right to 

Speed Medical to buy 50% and a golden share with a total company valuation equivalent 

to 2.5 the value of City sales in the last 12 months before the right of purchase is activated 

and authorizing the Chairman to review the value of purchasing price after the issuance of 

the auditor's report on City sales of the last 12 months, which will not in any way exceed 

50% of the value that the independent financial advisor valued the company for. 

5 - Agreeing to conclude a contract for the management of the Ghali Medical Center 

laboratory in Maadi and authorizing Dr. Mahmoud Abdel-Wahab Elaiwa to discuss the 

terms of the contract and sign. 

6 - Approval of the proposal to open two new branches of Speed clinics in Heliopolis and 

Sheikh Zayed before the end of next February. 

7- Approval of establishing Speed Medical Facilities Management with a 50% for the 

purpose of managing hospitals, clinics and medical centers for others in exchange for a 

portion of the profits, in participation and management of Prof. Khaled Sirag Zakaria, with 

extensive experience and knowledge in managing hospitals and clinics from the United 

Kingdom. 

 فى : 
 
طا  4242-11-43جحطٍ

 وجفضلىا بلبىل فائم الأحترام ,,,

                                                                                                                   


